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BRMG.0012.26.2024.KSiT 
 

PROTOKÓŁ Nr 62-03/2024 
 

Z sześćdziesiątego drugiego posiedzenia Komisji Sportu i Turystyki Rady 

Miasta Gdańska w VIII Kadencji Rady Miasta Gdańska, które odbyło się w 

dniu 20 marca 2024 roku, a rozpoczęło o godz. 16:00 w Sali Seàna Lestera nr 

003 Nowego Ratusza w Gdańsku przy ul. Wały Jagiellońskie 1.  
 

Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załączniki nr 1 (lista 

członków Komisji) i 2 (lista gości) do protokołu. 
 

Na stan sześciu członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło sześć osób, 

czyli było quorum do podejmowania prawomocnych decyzji. 
 

Posiedzeniu przewodniczyła radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca 

Komisji Sportu i Turystyki Rady Miasta Gdańska, która otworzyła 62 

posiedzenie Komisji, stwierdziła quorum, powitała zebranych, poinformowała 

również, że porządek obrad został w terminie regulaminowym wysłany do radnych drogą 

elektroniczną. Porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

1. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 

sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2024 rok – druk nr 1959 - w 

zakresie działania Komisji. 
Przedstawia: Pani Agnieszka Trojanowska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 

 

2. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 

sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – druk 

nr 1960 - w zakresie działania Komisji. 
Przedstawia: Pani Agnieszka Trojanowska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 

 

3. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie zawarcia 

porozumienia międzygminnego w przedmiocie powierzenia Gminie Miasta Gdańska 

realizacji zadań publicznych z zakresu promowania aktywności fizycznej i 

zrównoważonej mobilności w formie organizacji Kampanii „Rowerowy Maj” w 

latach: 2024, 2025 i 2026 – druk nr 1955. 
Pan Remigiusz Kitliński – Kierownik Referatu Mobilności Aktywnej w Wydziale Polityki Gospodarczej 

 

4. Informacja o bieżących imprezach sportowych na terenie Miasta Gdańska. 
Przedstawia: Pan Adam Korol – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 

 

5. Stan realizacji projektów sportowo-rekreacyjnych realizowanych w ramach Budżetu 

Obywatelskiego. 
Przedstawia: Pani Sylwia Betlej – Dyrektor Biura ds. Rad Dzielnic i Współpracy z Mieszkańcami 

6. Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 
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Przewodnicząca poinformowała, że do druków nr 1959 i nr 1960 wpłynęły Autopoprawki, 

a następnie wobec braku uwag do zaproponowanego porządku obrad poddała jego 

przyjęcie pod głosowanie.  
 

Głosowanie:  

5 za - jednogłośnie 

PUNKT  - 1 
 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 

sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2024 rok – druk nr 1959 + 

Autopoprawka. 

(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z LXXV Sesji Rady Miasta Gdańska z 

21 marca 2024 r. BRMG.0006.73.2024). 
 

Pani Agnieszka Trojanowska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków, w 

imieniu wnioskodawcy przedstawiła projekt uchwały wraz z Autopoprawką. 

Powiedziała: pani przewodnicząca, szanowni państwo tradycyjnie w marcu mamy dosyć 

dużo zmian jeśli chodzi o budżet tegoroczny, odtwarzamy przede wszystkim środki na 

wydatki inwestycyjne, których nie udało się zrealizować w zeszłym roku, stąd kwotowo i 

ilościowo dużo tych zmian. Ponadto na duże kwoty zmian wpływa również wprowadzenie 

po stronie dochodowej i wydatkowej kwot środków na podwyżki dla nauczycieli. To jest 

przeszło 153 mln zł. Jeśli chodzi o całość planu dochodów to zwiększamy go o przeszło 

222 mln zł, natomiast wydatki o przeszło 450 mln zł. Jeśli chodzi o zakres działania Komisji 

to mamy zwiększenie planu wydatków w Biurze Prezydenta ds. Sportu o kwotę 1 550 000 

zł, z tego 1 500 000 zł jest przeznaczone na bieżącą działalność oraz utrzymanie 

infrastruktury Gdańskiego Ośrodka Sportu, na zakup ławek plażowych, stojaków 

rowerowych do montażu przy wejściu na plażę 50 000 zł. Zmiany w zakresie Wydziału 

Projektów Inwestycyjnych per saldo to jest zwiększenie planu wydatków o kwotę 

123 000 000 zł. Te zmiany są podzielone na 3 kategorie, podzielone i opisane w 

uzasadnieniu do projektu uchwały na trzy kategorie. Pierwsza to są zadania inwestycyjne 

Rad Dzielnic z lat 2019-2023. To jest przeszło 1 300 000 z, które odtwarzamy. Ponadto 

odtwarzamy środki niewykorzystane w 2023 roku w wysokości przeszło 188 000 000 zł i 

zwiększamy środki na zadania inwestycyjne pozostałe w wysokości przeszło 33 000 000 zł. 

Dziękuję bardzo. Proszę o pozytywne zaopiniowanie. Jeżeli mieliby państwo pytania w 

zakresie wydatków inwestycyjnych to jest pan dyrektor Lemański. Dziękuję bardzo.     
 

Przewodnicząca Beata Jankowiak podziękowała za przedstawienie projektu uchwały wraz 

z Autopoprawką, a następnie z uwagi na brak głosów w dyskusji, poddała pod głosowanie 

przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały zawartego w druku nr 1959 + 

Autopoprawka. 
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USTALENIA KOMISJI – OPINIA                   

Komisja Sportu i Turystyki Rady Miasta Gdańska wysłuchała informacji i wyjaśnień 

przekazanych przez panią Agnieszkę Trojanowską – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i 

Podatków, a następnie przystąpiła do głosowania, w wyniku którego jednogłośnie – 5 

głosami za, przyjęła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w druku nr 

1959 + Autopoprawka. (Opinia nr 62-03/129-03/2024) 

PUNKT  - 2 
 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 

sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – druk 

nr 1960 + Autopoprawka. 

(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z LXXV Sesji Rady Miasta Gdańska z 

21 marca 2024 r. BRMG.0006.74.2024). 

 

Pani Agnieszka Trojanowska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków, w 

imieniu wnioskodawcy przedstawiła projekt uchwały wraz z Autopoprawką. 

Powiedziała: jeśli chodzi o WPF to oczywiście wieloletnią Prognozę Finansową musimy 

dostosować do zmian, które wprowadzamy zmianami do budżetu. Załącznik w zakresie 

podstawowych wielkości budżetowych musi być identyczny jeśli chodzi o zakres tych 

zmian i w załączniku nr 1 jeszcze istotną pozycją jest kwota długu, którą prognozujemy na 

koniec roku. Ten dług zwiększamy o 177 700 000 zł w związku z zabezpieczeniem środków 

na wydatki inwestycyjne, o których mówiłam przy poprzednim druku. Pomimo 

zwiększenia długu wskaźnik spłaty zobowiązań będzie bezpieczny, bo będzie wynosił 

3,32%, a maksymalny dopuszczalny 14,4%. Jeśli chodzi o załącznik nr 2 zmian jest w 

przedsięwzięciach bardzo dużo. Zostały one opisane i podzielone w uzasadnieniu w 

zależności od tego czy są wprowadzane, odtwarzane tak jak były przy poprzednim WPF-ie, 

albo jeżeli są jakieś zmiany w harmonogramie to te zmiany zostały również opisane i 

wskazane. Dziękuję bardzo i proszę o pozytywne zaopiniowanie. Tym przedmiotowym 

drukiem zwiększamy również upoważnienie dla Prezydenta Miasta do zaciągania 

zobowiązań wychodzących poza rok budżetowy, w związku z tym, że już 

skonsumowaliśmy prawie upoważnienie w wysokości 2 mld zł, zwiększamy to 

upoważnienie do 3 mld zł. Dziękuję bardzo. Proszę o pozytywne zaopiniowanie.    

 

Przewodnicząca Beata Jankowiak podziękowała za przedstawienie projektu uchwały wraz 

z Autopoprawką, a następnie z uwagi na brak głosów w dyskusji, poddała pod głosowanie 

przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały zawartego w druku nr 1960 + 

Autopoprawka. 
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USTALENIA KOMISJI – OPINIA                   

Komisja Sportu i Turystyki Rady Miasta Gdańska wysłuchała informacji i wyjaśnień 

przekazanych przez panią Agnieszkę Trojanowską – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i 

Podatków, a następnie przystąpiła do głosowania, w wyniku którego 4 głosami za, przy 0 

głosach przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym się, przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały, zawarty w druku nr 1960 + Autopoprawka. (Opinia nr 62-03/130-

04/2024) 

PUNKT  - 3 
 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie zawarcia 

porozumienia międzygminnego w przedmiocie powierzenia Gminie Miasta Gdańska 

realizacji zadań publicznych z zakresu promowania aktywności fizycznej i 

zrównoważonej mobilności w formie organizacji Kampanii „Rowerowy Maj” w 

latach: 2024, 2025 i 2026 – druk nr 1955. 

(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z LXXV Sesji Rady Miasta Gdańska z 

21 marca 2024 r. BRMG.0006.69.2024). 
 

Pan Remigiusz Kitliński – Kierownik Referatu Mobilności Aktywnej w Wydziale 

Gospodarki Komunalnej, w imieniu wnioskodawcy przedstawił projekt uchwały. 

Powiedział: szanowni państwo, procedowana uchwała ma umożliwić gminie miasta 

Gdańska zawarcie porozumień z pozostałymi samorządami, które biorą udział w kampanii 

Rowerowy Maj. Zawarcie tych porozumień będzie skutkować tym, że wszystkie gminy, 

które biorą udział w kampanii będą przekazywać na rzecz miasta Gdańska dotację celową, 

a ta dotacja z kolei posłuży do sfinansowania działań prowadzonych w ramach kampanii 

przede wszystkim budowy nowego systemu informatycznego do obsługi kampanii, 

utrzymania tego systemu i też wydatków osobowych na pokrycie kosztów osobowych tych 

pracowników Urzędu Miejskiego, którzy obsługują niejako te pozostałe gminy. W 

porozumieniu będzie brało udział poza miastem Gdańsk 29 innych samorządów, w tym 4 

największe polskie miasta. Porozumienie będzie zawierane na okres 3 lat tak jak tytuł 

uchwały stanowi. Łączna kwota, którą uzyskamy tych dotacji celowych w ramach 

podpisanych porozumień będzie wyniosła ok 1 320 000 zł w okresie 3 lat. Dziękuję bardzo 

i proszę o pozytywne zaopiniowanie.    
 

Przewodnicząca Beata Jankowiak podziękowała za przedstawienie projektu uchwały, a 

następnie otworzyła dyskusję.  
 

Radna Kamila Błaszczyk – członek Komisji 

Rozumiem, że to pokryje całkowicie koszty obsługi systemu? Czy jeszcze coś zostanie po 

naszej stronie?  
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Pan Remigiusz Kitliński – Kierownik Referatu Mobilności Aktywnej w Wydziale 

Gospodarki Komunalnej 

Całkowicie ma pokryć koszty obsługi, natomiast my też swoją działkę w tym będziemy 

mieli. Koszty wszystkie, które zakładamy, że będą wygenerowane w ramach organizacji 

kampanii są podzielone proporcjonalnie do liczby mieszkańców tych gmin i to wychodzi 

mniej więcej po 7 groszy za mieszkańca.  

 

Następnie z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, Przewodnicząca poddała pod 

głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały zawartego w druku nr 

1955. 
 

USTALENIA KOMISJI – OPINIA                   

Komisja Sportu i Turystyki Rady Miasta Gdańska wysłuchała informacji i wyjaśnień 

przekazanych przez Pana Remigiusza Kitlińskiego – Kierownika Referatu Mobilności 

Aktywnej w Wydziale Gospodarki Komunalnej, a następnie przystąpiła do głosowania, w 

wyniku którego 5 głosami za, przyjęła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 

zawarty w druku nr 1955. (Opinia nr 62-03/131-05/2024) 

PUNKT  - 4 
 

Informacja o bieżących imprezach sportowych na terenie Miasta Gdańska.  
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Pan Adam Korol – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 

Dzień dobry pani przewodnicząca, szanowni radni, 21-go czyli jutro o 18:00 mamy 

coroczną imprezę Gdańską Galę Sportu Młodzieżowego, gdzie będziemy nagradzali 

najlepszych sportowców, którzy osiągnęli wyniki w sporcie młodzieżowym w zeszłym roku, 

sportowców i trenerów, naprawdę dużo osób do nagrodzenia. 22 marca do 24- go 

Indywidualne Mistrzostwa Polski w tenisie stołowym na Zaspie na hali na Meissnera. 23-

go mecz Trefl Gdańsk-PSG Stal Nysa. 23-go również nasze piłkarki zagrają z Pogonią Tczew 

na Polsat Plus Arenie. Mieliśmy okazję z panią radną oglądać dwa tygodnie temu. 23-go 

również Energa Wybrzeże Gdańsk zagra z Ostrovią Ostrów Wielkopolski – piłka ręczna. 28-

go uroczyste wręczenie czeków to jest czeków z konkursu grantowego. W zeszłym roku 

mieliśmy to samo, pani Prezydent będzie wręczała najlepszym klubom z Gdańska, które 

dostały najwyższe dofinansowanie 28-go o 9:30 na Polsat Plus Arenie. 30-go marca Lechia 

zagra wraz z Odrą Opole również rugbiści na Grunwaldzkiej 244 zagrają z Budowlanymi 

Łódź. 2-go kwietnia Lechia zagra z Odrą Opole, nie 30 marca, to jest błąd, przepraszam. 6-

go kwietnia VI Memoriał im. Henryka żyto. To jest turniej żużlowy organizowany przez 

Gdański Klub żużlowy Wybrzeże. 13-go kwietnia Lechia zagra z Bruk-Betem Termialica, a 

14-go kwietnia oficjalnie rozpocznie się sezon żużlowy, gdyż ten memoriał nie wchodzi w 

cykl sezonu. Dziękuję.  
 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Dziękuję bardzo. Czy są pytania? Pana dyrektora poprosimy, żeby został z nami do 

wolnych wniosków. Bardzo dziękuję.  

PUNKT  - 5 
Stan realizacji projektów sportowo-rekreacyjnych realizowanych w ramach Budżetu 

Obywatelskiego. 
 

Pani Sylwia Betlej – Dyrektor Biura ds. Rad Dzielnic i Współpracy z Mieszkańcami 

Szanowni państwo radni, pani przewodnicząca, w zasadzie tak jak sobie wydrukowałam 

ostatnie 3 edycje Budżetu Obywatelskiego to można powiedzieć, że w 80% one są 

sportowo-rekreacyjne. Naprawdę jakby postrzeganie mieszkańców Budżetu 

Obywatelskiego i projekty to są głównie tereny rekreacyjne, sportowe, ścieżki rowerowe, 

jakby te projekty, które kiedyś były zgłaszane takie infrastrukturalne są coraz rzadsze i w 

zasadzie można powiedzieć, że w każdej dzielnicy, w każdej naszej przestrzeni mamy 

przestrzenie rekreacyjne czy sportowe z Budżetu Obywatelskiego i trzeba uczciwie 

powiedzieć, że gdyby nie Budżet Obywatelski to wiele by z nich nie powstało tak 

naprawdę nigdy pewnie, albo może nie aż tak duże, bo są to miejsca, które skupiają nie 

tylko w rekreację i sport, ale naprawdę stanowią jakieś centrum dla dzielnicy i można 

powiedzieć o takich dwóch multiparkach, bo one się tak samo nazywają, to jest multipark 

na Pieckach Migowie i multipark na Ujeścisku, gdzie tam naprawdę mamy dużo 
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infrastruktury sportowej czy rekreacyjnej od Skateparku poprzez pumptracki. 

Zapotrzebowanie, widzimy to, zapotrzebowania na takie projekty dotyczące infrastruktury 

sportowej jest bardzo duże i w zasadzie zaczynamy się czasami troszeczkę mierzyć z tym, 

że zaczyna brakować miejsca w niektórych miejscach na kolejne, nowe inwestycje, nowe 

przestrzenie, a z drugiej strony niestety też jakby czasami nie pozwalają na to nam finanse 

i kwoty, bo teraz już budowa Skateparku to poniżej 500 000 zł to nie ma w ogóle o czym 

mówić i to malutkiego Skateparku, więc jakby siłą rzeczy może być tak, że z Budżetu 

Obywatelskiego nie do końca będzie możliwość realizacji niektórych tych projektów, ale 

sporo, sporo już powstało takiej infrastruktury. Jar Wilanowski tam jest też pełno z 

Budżetu Obywatelskiego projektów. Skatepark się teraz buduje. On też tam troszeczkę był 

z opóźnieniem dlatego, że tam był problem, on jest w dole więc ciężko było znaleźć firmę, 

która będzie miała ciężarówki, które przejadą pod tymi mostami, czyli ten taki sprzęt do 

budowy, więc przez to się też troszeczkę opóźniło i podrożało. Nie zmienia to faktu, że 

również wkrótce ma być oddany latem do użytku. Więc tych Skateparków, pumptracków, 

ścieżek rowerowych praktycznie jest najwięcej i naprawdę mieszkańcy na to głosują i 

oczekują, że one będą zrealizowane. Oczywiście one są realizowane, bywa, że są jakieś 

opóźnienia z różnych przyczyn wychodzące, bo czasami nie wszystkie aspekty projektu da 

się wyłapać na etapie weryfikacji, natomiast dążenie jest do tego, żeby każdy taki projekt 

był zrealizowany nawet jeżeli on musi być opóźniony, czy trzeba do niego dołożyć więcej 

pieniędzy, bo do wielu projektów się takie środki dodatkowe dokłada, ale mamy czasami 

też problemy nie wynikające tutaj z naszej jakiejś urzędowej struktury, tylko mamy też 

różne instytucje zewnętrzne typu Konserwator, które te projekty w jakiś sposób też 

opiniuje i czasami blokuje i na przykład od kilku lat nie możemy zbudować pumptracku na 

Żabiance, ponieważ jest to w osi widokowej według konserwatora, to znaczy to jest w osi 

widokowej konserwatorskich miejscówkach, takich pod ochroną, natomiast jest to 

problem, bo nie wiadomo jak do tego podejść. Zaproponowaliśmy inną lokalizację na 

terenie szkoły to też Konserwator odmówił. Więc kilka propozycji było, właściwie nawet 

nie możemy za dużo zaproponować, bo albo mamy tam właśnie obszar objęty 

konserwatorską ochroną, albo wychodzimy z dzielnicy, więc jakby teren jest ograniczony. 

Teraz jest nadzieja może taka, że będzie jeszcze kolejna próba do nowego Konserwatora. 

Zobaczymy, bo najbardziej nas boli to, że na terenie szkoły nie może ten Skatepark 

powstać mimo, że już nie jest w tym ścisłym obszarze ochrony, tylko jest to teren szkoły i 

to jakby jest nasze zdziwienie dlaczego tam ten pumptracki nie może powstać. Także są 

tam czasami takie rzeczy, które nie zalezą od nas, ale szukamy jakiś rozwiązań, żeby te 

projekty były zrealizowane, bo uczciwie trzeba przyznać, że niezrealizowanych mamy 3 

projekty z pełną świadomością, bo okazały się one za drogie, albo mamy też brak zgody 

spółdzielni mieszkaniowej Chełm, więc te projekty są realizowane, większość to jest 

sportowo – rekreacyjna i naprawdę trzeba przyznać, że wiele miejsc w Gdańsku to właśnie 

jest to też mimo wszystko zasługa Budżetu Obywatelskiego. Dziękuję.                  
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Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Dziękuję. Czy ze strony państwa radnych są jakieś pytania może do konkretnych 

projektów?  

 

Radny Lech Wałęsa – Wiceprzewodniczący Komisji 

Zastanawiam się raczej, gdzie zwrócić się o pomoc o to, żeby wydzielić miejsce, tor dla 

Klubu Motocross Gdańsk i działa od 2020 roku, ale tak naprawdę ma dużo fajnych 

Mistrzów Polski i tacy są naprawdę mocno rozwinięci. Czy gdzieś jest szansa, żeby 

porozmawiać? Z kim można porozmawiać, żeby im pomóc?  

 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

To miałoby być z Budżetu Obywatelskiego?  

 

Radny Lech Wałęsa – Wiceprzewodniczący Komisji 

To może wrócimy do tego tematu. 

 

Pani Sylwia Betlej – Dyrektor Biura ds. Rad Dzielnic i Współpracy z Mieszkańcami 

Myślę, że to nie te pieniądze.  

 

Radny Lech Wałęsa – Wiceprzewodniczący Komisji 

Staram się dla nich znaleźć miejsce, bo oni mają tylko małą prośbę, apel, aby jeden z 

trzech torów tzw. Czesław truck został nam przekazany do użytku, będziemy o niego dbali, 

organizowali treningi dla zawodników, a w przyszłości chcemy organizować zawody rangi 

Mistrzostw Polski, Mistrzostw Europy.  

 

Pani Sylwia Betlej – Dyrektor Biura ds. Rad Dzielnic i Współpracy z Mieszkańcami 

Chyba bardziej poza Budżet Obywatelski, bo tutaj najpierw trzeba by było mieć jakiś 

pomysł i zgłosić ten projekt, ale co jest pewnym ograniczeniem przy Budżecie 

Obywatelskim przy większych jakiś sportowych inwestycjach to jest pieniądz. My tutaj 

jednak mówimy o mniejszych działaniach.  

 

Radny Lech Wałęsa – Wiceprzewodniczący Komisji 

Poproszę pana dyrektora Korola o podpowiedź.  

 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

To zaraz w kolejnym punkcie, chciałabym, żebyśmy skończyli omawiać ten punkt. Czy są 

jeszcze pytania do tego tematu? Jeżeli mamy formalnie kilka projektów, które dotyczą tej 

samej działki, ale troszkę innego zakresu mimo wszystko, to czy te trzy wszystkie projekty 

będą dopuszczone do głosowania?  
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Pani Sylwia Betlej – Dyrektor Biura ds. Rad Dzielnic i Współpracy z Mieszkańcami 

Mogą być.  

 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Wnioskodawca może się po prostu dogadać z innymi wnioskodawcami? 

 

Pani Sylwia Betlej – Dyrektor Biura ds. Rad Dzielnic i Współpracy z Mieszkańcami 

Jak najbardziej.  

 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Do którego momentu teraz jak mówimy o tej edycji musiałby się wycofać, żeby jednak to 

był jeden wniosek?  

 

Pani Sylwia Betlej – Dyrektor Biura ds. Rad Dzielnic i Współpracy z Mieszkańcami 

Do końca czerwca najlepiej, dlatego że mamy ten okres weryfikacji i dużo możemy jeszcze 

zmieniać, ale jeżeli wnioskodawcy chcą się porozumieć to jest super, jeżeli się nie 

porozumieją to też taka sytuacja może być, bo jeżeli to są kwoty całościowe w danej 

dzielnicy to po prostu głosy mieszkańców decydują. Ale jeżeli chcą się dogadać to… 

 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Gdyby się nie dogadali to po prostu będzie sytuacja, że 3 podobne projekty będą do 

głosowania.  

 

Pani Sylwia Betlej – Dyrektor Biura ds. Rad Dzielnic i Współpracy z Mieszkańcami 

Tak może być.  

 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Z mojej strony to wszystko. Więcej pytań nie widzę, także bardzo dziękuję.  

 

Pani Sylwia Betlej – Dyrektor Biura ds. Rad Dzielnic i Współpracy z Mieszkańcami 

Dziękuję.    
 

PUNKT  - 6 
Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 

 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Mamy gościa dzisiaj, także poprosiłabym o przedstawienie się. Pan Przewodniczący 

zaprosił gościa. Korzystając z okazji, że również jest pan dyrektor Adam Korol to mamy 

nadzieję, że pomożemy.  
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Pan Cezary Dobrzelecki – Prezes Zarządu Fundacji Sport Relacja Edukacja 

Chciałem państwu powiedzieć o mojej, naszej w sumie inicjatywie. Nazywa się ona Turniej 

Marzeń. Jest to Ogólnopolski Turniej Piłkarski dla dzieci z niepełnosprawnościami różnymi. 

Organizujemy go po raz trzeci 12 maja. Do tej pory dwa razy organizowaliśmy go na 

obiektach Politechniki Gdańskiej. W tym roku udało nam się porozumieć z Polsat Plus 

Areną co sprawi, że rekordowa liczba uczestników do nas przybędzie i w związku z tym 

mamy większe potrzeby niż do tej pory. Mianowicie będzie to ok 1000 osób, samych 

zawodników będzie, na chwilę obecną mamy 423 osoby zapisane. Nie wiem jak za bardzo 

powiedzieć państwu o samym turnieju, bo jak macie wyobrażony turniej piłkarski dzieci to 

u nas to wygląda zupełnie inaczej. To jest taki festyn integracyjny. Są tam, tak jak 

powiedziałem, dzieci z niepełnosprawnościami różnymi, więc jest to takie wyjątkowe 

wydarzenie i niecodzienne, także ciężko mi coś więcej o tym opowiedzieć.  
 

Radny Lech Wałęsa – Wiceprzewodniczący Komisji 

Co robicie tam w czasie tego turnieju?  
 

Pan Cezary Dobrzelecki – Prezes Zarządu Fundacji Sport Relacja Edukacja 

Głównym motywem przewodnim jest gra w piłkę jak najbardziej, ale do tej pory to co 

organizowaliśmy dla zawodników, bo chcieliśmy to łączyć z pomocą miasta więc też 2 lata 

temu było oprowadzanie po mieście, mecz Lechii, ale jakby samą istotą tego wydarzenia 

jest turniej piłkarki, gdzie musimy się zaopiekować tym tysiącem osób.  
 

Radny Lech Wałęsa – Wiceprzewodniczący Komisji 

Czy uczestnicy to są osoby z niepełnosprawnościami tylko, czy też są osoby, które są 

całkowicie sprawne?  
 

Pan Cezary Dobrzelecki – Prezes Zarządu Fundacji Sport Relacja Edukacja 

Osoby z niepełnosprawnościami, bo stricte … 
 

Radny Lech Wałęsa – Wiceprzewodniczący Komisji 

Czyli te 423 osoby to są osoby z niepełnosprawnościami.  
 

Pan Cezary Dobrzelecki – Prezes Zarządu Fundacji Sport Relacja Edukacja 

26 akademii z całej Polski przyjeżdża.  
 

Radny Lech Wałęsa – Wiceprzewodniczący Komisji 

Jakby pan powiedział teraz jaki jest problem tam? Czego oczekiwalibyście od nas?  
 

Pan Cezary Dobrzelecki – Prezes Zarządu Fundacji Sport Relacja Edukacja 

Na tą chwilę nagrody mamy zabezpieczone na tyle, na ile się orientuję. Największą 

potrzebą będzie nakarmienie wszystkich, czyli posiłki i zabezpieczenie np. wolontariuszy. 
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Pojawi się ok 50 wolontariuszy w kwestii organizacyjnej, żeby ułatwić poruszanie się, 

pomoc osobom.    

 

Radny Piotr Dzik – członek Komisji 

Ile tych posiłków potrzebujecie?  

 

Pan Cezary Dobrzelecki – Prezes Zarządu Fundacji Sport Relacja Edukacja 

1000 osób tam będzie, z tego 423 zawodników i zawodnicy są dla nas priorytetem.  

 

Radny Piotr Dzik – członek Komisji 

Ile to dni trwa?  

 

Pan Cezary Dobrzelecki – Prezes Zarządu Fundacji Sport Relacja Edukacja 

To trwa jeden dzień. Niektóre drużyny będą przyjeżdżały w sobotę, bo przyjeżdżają z całej 

Polski i my się nimi opiekujemy, zapraszamy ich na nasze boisko, mamy swój kameralny 

obiekt.  

 

Radny Piotr Dzik – członek Komisji 

A noclegi każdy indywidualnie?  

 

Pan Cezary Dobrzelecki – Prezes Zarządu Fundacji Sport Relacja Edukacja 

Noclegi też są problemem, to wszystko organizujemy. Na tą chwilę jesteśmy w 

porozumieniu z obiektem Pomeranka. Jest jeszcze Gdański Dom Turystyczny, aczkolwiek 

on nie ma takich udogodnień, które by tam były optymalne, więc rozmawiamy jeszcze z 

innym obiektem w Sopocie, ale jest to też jakieś nasze wyzwanie jeśli chodzi o nocleg.  

 

Radny Piotr Dzik – członek Komisji 

Te posiłki ile razy dziennie? Trzy posiłki, śniadanie, obiad i kolacja?    

 

Pan Cezary Dobrzelecki – Prezes Zarządu Fundacji Sport Relacja Edukacja 

Chodzi o kolację dla tych, którzy przyjadą, śniadanie i podczas wydarzenia obiad.  

 

Radny Piotr Dzik – członek Komisji 

Czyli w sobotę kolacja.  

 

Pan Cezary Dobrzelecki – Prezes Zarządu Fundacji Sport Relacja Edukacja 

Dla tych co przyjadą. Nie przyjadą wszyscy, bo niektórzy przyjadą po prostu na jeden 

dzień.  
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Radny Piotr Dzik – członek Komisji 

Ile ich może przyjechać?  

 

Pan Cezary Dobrzelecki – Prezes Zarządu Fundacji Sport Relacja Edukacja 

Na tą chwilę zadeklarowanych jest 380 przyjezdnych. Reszta jest jeden dzień.  

 

Radny Piotr Dzik – członek Komisji 

Czyli dla nich kolacja. I na drugi dzień śniadanie i obiad.  

 

Pan Cezary Dobrzelecki – Prezes Zarządu Fundacji Sport Relacja Edukacja 

Śniadanie i obiad podczas turnieju. Ten obiad podczas turnieju jest tak naprawdę 

największym priorytetem dla nas.  

 

Radny Piotr Dzik – członek Komisji 

Jaka jest przeciętna wieku dzieci?  

 

Pan Cezary Dobrzelecki – Prezes Zarządu Fundacji Sport Relacja Edukacja 

Ciężko powiedzieć, ale od 5 do 18 lat.  

 

Radna Kamila Błaszczyk – członek Komisji 

Czy to są tylko niepełnosprawności ruchowe czy też intelektualne?  

 

Pan Cezary Dobrzelecki – Prezes Zarządu Fundacji Sport Relacja Edukacja 

Różne. Są dzieci, które jeżdżą na wózkach, są tam dzieci, które chodzą o kulach, jest dużo 

niepełnosprawności umysłowej.   

 

Radny Lech Wałęsa – Wiceprzewodniczący Komisji 

Szerokie spektrum.  

 

Pan Cezary Dobrzelecki – Prezes Zarządu Fundacji Sport Relacja Edukacja 

Dokładnie. Różne postaci.  

 

Radny Piotr Dzik – członek Komisji 

Kiedy to ma być?  

 

Pan Cezary Dobrzelecki – Prezes Zarządu Fundacji Sport Relacja Edukacja 

12 maja.  

 

Radny Piotr Dzik – członek Komisji 

Czyli już za 2 miesiące. I chcielibyście, żeby miasto sfinansowało to wyżywienie?  
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Pan Cezary Dobrzelecki – Prezes Zarządu Fundacji Sport Relacja Edukacja 

Tak, to jest nasza największa potrzeba.  

 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Czego pan od nas oczekuje? Po prostu wsparcie w organizacji?  

 

Pan Cezary Dobrzelecki – Prezes Zarządu Fundacji Sport Relacja Edukacja 

Dokładnie.  

 

Radny Piotr Dzik – członek Komisji 

Żeby miasto wygospodarowało jakieś środki na wyżywienie i ewentualne częściowe 

pokrycie noclegów. Czy już macie zabezpieczone? Co macie, a czego nie macie? 

 

Pan Cezary Dobrzelecki – Prezes Zarządu Fundacji Sport Relacja Edukacja 

To jest wszystko płynne, bo głównym organizatorem centralnym jest Stowarzyszenie 

Futbol Plus z Warszawy i oni jak dostaną środki z PFRON-u i jeszcze z innego organu… 

 

Radny Piotr Dzik – członek Komisji 

Właśnie to chciałem podpowiedzieć, że mogą być środki z PFRON-u. Te środki powinny się 

znaleźć.  

 

Pan Cezary Dobrzelecki – Prezes Zarządu Fundacji Sport Relacja Edukacja 

Tak, tylko z tego co wiem wyniki konkursu są za tydzień i oni też nie wiedzą jak te środki 

rozdzielić, więc ucząc się na zeszłych latach to wszystko było szyte tak naprawdę tuż przed 

imprezą, gdzieś tam wychodzimy na różne kanały, żeby się pokazać i żeby zainteresować 

więcej osób.  

 

Radny Piotr Dzik – członek Komisji 

Powiedział pan, że już trzeci raz to organizujecie. A dwa pierwsze razy gdzie były?  

 

Pan Cezary Dobrzelecki – Prezes Zarządu Fundacji Sport Relacja Edukacja 

Na Politechnice Gdańskiej.  

 

Radny Piotr Dzik – członek Komisji 

Miasto jakoś dotowało to?  

 

Pan Cezary Dobrzelecki – Prezes Zarządu Fundacji Sport Relacja Edukacja 

Tak. Miasto co roku podpisuje umowę sponsorską z miastem na kwotę 10 000 zł. I to 

przeznaczaliśmy do tej pory na nagrody rzeczowe, w zeszłym roku na nagrody rzeczowe, 

wynajem boiska, na sprawy organizacyjne.  
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Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

W tym roku macie też taką umowę?  

 

Pan Cezary Dobrzelecki – Prezes Zarządu Fundacji Sport Relacja Edukacja 

Tak, pan Zbigniew powiedział, że się w tym tygodniu odezwie, więc czekamy.   

 

Radny Piotr Dzik – członek Komisji 

Na 10 000 zł?  

 

Pan Cezary Dobrzelecki – Prezes Zarządu Fundacji Sport Relacja Edukacja 

Tak.  

 

Radny Piotr Dzik – członek Komisji 

A w Gdańsku do PFRON-u nie można by było wystąpić o dotację?  

 

Pan Cezary Dobrzelecki – Prezes Zarządu Fundacji Sport Relacja Edukacja 

Mieliśmy napisany wniosek, został odrzucony.  

 

Radny Piotr Dzik – członek Komisji 

A dlaczego?  

 

Pan Cezary Dobrzelecki – Prezes Zarządu Fundacji Sport Relacja Edukacja 

Nie pamiętam dokładnie, nie było to merytoryczne, nie przypomnę sobie teraz.  

 

Radny Piotr Dzik – członek Komisji 

Kiedy to było mniej więcej?  

 

Pan Cezary Dobrzelecki – Prezes Zarządu Fundacji Sport Relacja Edukacja 

Wyniki PEFRON-u były na koniec lutego. Pierwszy raz to składaliśmy.  

 

Radny Lech Wałęsa – Wiceprzewodniczący Komisji 

Oni prężnie działają. Może wystąpimy do pani Prezydent o wsparcie.  

 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Może pan dyrektor się wypowie czy my możemy jakoś wesprzeć. Moim zdaniem to też jest 

za szybko.   

 

Pan Adam Korol – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 

Z tego co słyszę to jesteśmy w temacie, bo słyszałem Zbigniew, więc pewnie Zbigniew 

Weinar.  
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Pan Cezary Dobrzelecki – Prezes Zarządu Fundacji Sport Relacja Edukacja 

Dokładnie.  
 

Pan Adam Korol – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 

Czyli jesteśmy w kontakcie i jakieś wsparcie od nas dostajecie.  
 

Radny Piotr Dzik – członek Komisji 

10 000 zł.  
 

Pan Adam Korol – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 

To teraz można powiedzieć czy to jest mało czy to jest dużo.  
 

Radny Piotr Dzik – członek Komisji 

10 000 zł na 500 osób? To jest 20 zł na osobę.  
 

Pan Adam Korol – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 

Panie radny, ale też tak nie wygląda, bo dostaną z PFRON-u warszawskiego.  
 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Czy szukał pan jakiś sponsorów prywatnych, firmy?  
 

Pan Cezary Dobrzelecki – Prezes Zarządu Fundacji Sport Relacja Edukacja 

Tak. Cały czas szukamy, ale takich sponsorów mniejszych mamy, którzy nas co roku 

wspierają. Mamy akcje, które chcemy wykonać, żeby te środki pozyskać.  
 

Radny Lech Wałęsa – Wiceprzewodniczący Komisji 

Filharmonia was też wspierała?  
 

Pan Cezary Dobrzelecki – Prezes Zarządu Fundacji Sport Relacja Edukacja 

Filharmonia mówimy o restauracji? W zeszłym roku pojawiło się wsparcie, tak. W zeszłym 

roku mieliśmy kilka takich mniejszych sponsorów, bo było ok 200 dzieci do 

zaopiekowania. W tym roku dalej rozmawiamy z tymi samymi, ale nie chcą się podjąć 

takiej ilości.  
 

Radny Lech Wałęsa – Wiceprzewodniczący Komisji 

Zapytam jeszcze raz pana dyrektora czy my jesteśmy w stanie w jakiś sposób pomóc? 

Zwiększyć środki?  
 

Pan Adam Korol – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 

Możemy rozmawiać. Nie chcę się tutaj deklarować, że zwiększymy środki. To takie trochę 

stawianie nas pod ścianą.  
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Radny Lech Wałęsa – Wiceprzewodniczący Komisji 

Może zastanowić się wspólnie.  
 

Pan Adam Korol – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 

Jak mamy w czymś pomóc to wolimy podpisać umowę promocyjną, bo jak mielibyśmy 

kupić tysiąc nagród czy 400 nagród to by było dla nas o wiele trudniejsze. Ale jak jest pan 

w kontakcie z Biurem Sportu to proszę pozostać i rozmawiać.  
 

Radny Piotr Dzik – członek Komisji 

Gdzie się mieści fundacja?  
 

Pan Cezary Dobrzelecki – Prezes Zarządu Fundacji Sport Relacja Edukacja 

Główną siedzibą naszą jest boisko, które budowaliśmy w zeszłym roku. Jesteśmy z 

Gdańska na Suchaninie na Schuberta 79 przy szkole. Tam mamy swoje boisko. Szkoła 

Montessori, prywatna szkoła. Tam we współpracy ze szkołą i z naszą Fundacją Decathlon 

wybudowaliśmy tam obiekt. Też to był projekt stricte dla dzieci z niepełnosprawnościami, 

więc tam mamy swoje boisko. Tak to mamy część komercyjną, szkółkę dla dzieci piłkarską. 

Ona jest rozsiana po całym Gdańsku, pracujemy głownie w przedszkolach.  
 

Radny Lech Wałęsa – Wiceprzewodniczący Komisji 

Mamy pół tysiąca osób z niepełnosprawnością do wyżywienia i fajnie byłoby się 

zastanowić co możemy dla nich zrobić, bo to nie są osoby, które sobie samodzielnie dają 

radę, to są osoby z niepełnosprawnością, więc pomyślmy co możemy zrobić, wydaje mi 

się, że to jest mega ważne, żeby im pomóc chociaż w posiłkach.  
 

Pan Adam Korol – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 

Pomożemy.  
 

Radny Lech Wałęsa – Wiceprzewodniczący Komisji 

Super.  
 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Czekamy też na te wyniki z PFRON-u warszawskiego, żeby zobaczyć w ogóle jakie środki 

będziecie mieli do dyspozycji, bo być może to pokryje, a jeżeli będzie faktycznie sytuacja 

taka kryzysowa to myślę, że jak pan z panem Zbigniewem jest w kontakcie to myślę, że 

pan dyrektor będzie to nadzorować, więc na pewno nie pozostanie pan bez pomocy. Na 

ten moment wydaje mi się, że troszkę mamy za mało danych jakimi środkami tak do 

końca będziecie dysponować na realizację tego turnieju.  
 

Pan Cezary Dobrzelecki – Prezes Zarządu Fundacji Sport Relacja Edukacja 

Jasne.  
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Radny Lech Wałęsa – Wiceprzewodniczący Komisji 

Pan dyrektor powiedział, że się zastanowi, pomyśli.  
 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Bardzo miło było nam pana gościć, że pan nam opowiedział o tej inicjatywie. Także jest też 

pan dyrektor i zna sprawę. 
 

Pan Cezary Dobrzelecki – Prezes Zarządu Fundacji Sport Relacja Edukacja 

Dodam jeszcze, żeby była jasność, że z Gdańskim Ośrodkiem Sportu też się 

kontaktowaliśmy, z panem Kamilem, i pan Kamil zaproponował, umowę mamy gotową do 

podpisania partnerską, przedmiotem tej umowy są na tą chwilę karnety na basen dla 

dzieci z Gdańska. Dwa lata temu Gdański Ośrodek Sportu zakupił nam nagrody. 
 

Pan Adam Korol – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 

Czyli to w ramach nagród?  
 

Pan Cezary Dobrzelecki – Prezes Zarządu Fundacji Sport Relacja Edukacja 

Tak. Czyli puchary i medale. Tak sobie współpracujemy, działamy z Aktywuj się, więc 

jesteśmy cały czas w komunikacji.  
 

Radny Lech Wałęsa – Wiceprzewodniczący Komisji 

Dziękujemy bardzo.  
 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Życzymy powodzenia. Czy są jeszcze jakieś sprawy bieżące, wolne wnioski? Nie widzę. 

Komisja jeszcze w kwietniu się odbędzie mimo, że już będzie po wyborach. Także nie 

żegnamy się, bo jeszcze się zobaczymy w takim samym składzie, a co będzie później to 

wszystko może się wydarzyć. Także zamykam posiedzenie. Dziękuję bardzo.     
 

Na tym posiedzenie zakończono – godz. 16:40 

 

 

Przewodnicząca 

Komisji Sportu i Turystyki RMG 

 
/-/ Beata Jankowiak 
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